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Memo 
 

Aan Regiegroep 
Onderwerp Planning 
Datum  30 maart 2020 
Van  Griffie 
  
  

Inleiding 
De bij de stukken van de regiegroep gevoegde planning is “pre-corona”  en geeft geen actueel inzicht 
in de aangeboden stukken aan de gemeenteraad. Daarnaast maken de beperkingen rondom corona 
het noodzakelijk om ook goed te kijken naar de wijze waarop zaken behandeld kunnen worden. 
Fysieke ontmoeting moet zoveel mogelijk gemeden worden. En waar we wel fysiek bij elkaar komen 
geldt de anderhalve meter regel. Mogelijk wordt wettelijk op korte termijn de mogelijkheid gegeven 
om digitaal te besluiten. De vraag blijft dan nog of de digitale vorm voor ieder onderwerp geschikt is 
voor een goede, transparante inhoudelijke behandeling.  
 
Planning 
Vanuit het college is toegezegd dat er de komende week raadsinformatie komt waarbij er inzage 
gegeven wordt van de onderwerpen die verwacht kunnen worden de komende periode. Het is 
belangrijk om dan de onderwerpen goed te rubriceren, zodat wij deze op een wijze kunnen 
behandelen die recht doet aan de politiek/democratie. 
 
Hamerstukken 
Over hamerstukken (onderwerpen waarover geen politieke discussie is en die ook maatschappelijk 
niet vragen om ruimte (bijvoorbeeld door spreekrecht) kan besluitvorming plaatsvinden. 
Bijvoorbeeld door middel van de variant die nu ook wordt toegepast voor de benoeming 
wethouders. En misschien binnenkort dus ook digitaal.  
 
Inhoudelijke behandeling 
Bij voorstellen die politiek gevoelig liggen moeten andere oplossingen bedacht worden. In de 
voorbereidende sfeer kan bij raadsvoorstellen een (schriftelijk) vragenrondje worden georganiseerd, 
zodat de feiten duidelijk zijn en de behandeling efficiënter kan verlopen. Op dit moment wordt 
onderzocht hoe digitaal (via bijvoorbeeld Microsoft Teams, FaceTime, Zoom of een andere oplossing) 
vergaderd kan worden. Waarschijnlijk zijn er mogelijkheden, maar er zijn ook beperkingen en risico’s. 
Om die reden wordt vanuit de griffie geadviseerd om bij politieke debatten vooralsnog pas naar deze 
oplossing te kijken, als de urgentie van snelle besluitvorming heel hoog is.  
Los daarvan zou het goed zijn wanneer er op 21 april in de oordeelsvormende vergadering ervaring 
opgedaan kan worden met het digitaal vergaderen.  Het is wel prettig wanneer dat kan aan de hand 
van (een) niet al te complex onderwerp(en). 
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Voorstel 

• Op 6 april als regiegroep weer vergaderen – waarbij de informatie uit het college beschikbaar 
is 

• De raadsfracties bijgevoegde lijst toesturen om te inventariseren hoe de besluitvorming over 
deze onderwerpen plaats kan vinden en dan de agenda voor de vergadering van 21 april vast 
te stellen 
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Voorbeeld van uitvraag per fractie: 
 

Raadsvoorstel Hamerstuk Bespreekstuk (waarom – wat 
wil men bespreken?) 

Eventuele vragen 

Raadsvoorstel Edu Ley jaarstukken 
2018 / begroting 2020 / overdracht 
toezichthoudend taak aan college 
van b. en w. 
 

   

Raadsvoorstel archiefverordening 
2020 
 

   

Raadsinformatie kaderbrieven 
gemeenschappelijke regelingen 
Is bespreking noodzakelijk? 
 

   

Raadsvoorstel Reglement van Orde 
 

   

Bouwstenen omgevingsvisie 
 

   

Rekenkamerbrief energietransitie 
Kan de raad zonder meer de 
aanbevelingen van de 
Rekenkamercommissie overnemen – 
of is bespreking wenselijk? 

   

 


